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DNEVNI RED I ZAKLJUČCI S 

4. SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 

ODRŽANE 31.08.2021. U 17:00 SATI 

 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 

  1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

3. Izvješće Ravnatelja o stanju sigurnosti 

4. Izvješće o radu Škole u drugom polugodištu 

5. Razno 

 

Ad.1) Zamjenica predsjednika Vijeća roditelja postavlja pitanje prisutnim članovima Vijeća roditelja ima 

li netko  prijedlog za nadopunu ili izmjenu predloženog dnevnog reda. Nitko se ne javlja za riječ pa se 

nakon glasovanja konstatira da je današnji dnevni red jednoglasno usvojen. 

Ad.2) Nakon što je zapisnik s prethodne sjednice pročitan glasovanjem je jednoglasno prihvaćen. 

Ad.3) Prisutni članovi jednoglasno prihvaćaju Izvješće Ravnatelja o stanju sigurnosti. 
 
Ad.4) Raspravljeno u sklopu prethodne točke 

Ad.5) –Na direktan upit Zamjenice predsjednika Ravnateljica je odgovorila da kako stvari stoje da će 
biti moguće miješanje skupina, a samim time i upis učenika IV. razreda u PB. Zamjenica predsjednika 
je izrazila nezadovoljstvo postupanjem škole u predmetnoj situaciji, jer se nije pokazao trud za 
osiguranje dostatnog broja skupina PB-a te zbog toga što se unaprijed najavljivalo da su male šanse da 
će se upisivati učenici IV. razreda u PB. Ravnateljica je na predmetnu kritiku odgovorila da se škola svaki 
godine obraća osnivaču sa zahtjevom za osnivanje dodatnih skupina, ali osnivač isto ne odobrava, a po 
pitanju upisa IV. razreda navodi da su informacije do zadnjeg dana upisnog postupka bile da će se 
primjenjivati prošlogodišnje mjere tj. da neće biti miješanja skupina. 

 
Na direktan upit predstavnice I.b razreda Ravnateljica odgovara da će skupine najvjerojatnije biti 

miješane. 



-Najavljeno poskupljenje marendi i problematika s dobavljačem PIK d.d. Rijeka. 

-Na upit predstavnice IV.a o malom broju radnih bilježnica, Ravnateljica odgovara da je to posljedica 
toga što se Edit posvetio prevođenju udžbenika u nadi da će sustići kurikularnu reformu. Zbog sveopće 
zakonske procedure Edit kasni 1 – 1,5 godinu za hrvatskim izdavačima, tako da nemaju vremena ni 
mogućnosti da prevode radne bilježnice i druge popratne radne materijale. 

 
-Za kraj Ravnateljica se zahvalila na dosadašnjoj suradnji predstavniku IV. b razreda, Anti Mariću, te mu 

je uručila prigodni dar uz najbolje želje njemu i njegovoj obitelji te uspjeh u novoj školi i životu općenito. 

 

ZAPISNIČAR:                                                                                              ZAMJENICA PREDSJEDNIKA: 

Robert Vukušić, v.r.                                                                          Sanja Iljadica, v.r. 


